
PROJEKT 
Protokół Nr 13/2025 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu 

w dniu 30 kwietnia 2025 roku 

 

Miejsce posiedzenia: Sala „Lira” Sokólskiego Ośrodka Kultury, ul. Grodzieńska 1. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 9:55, zakończono 10:07. 

Przewodniczył: Elżbieta Borowska  – Przewodnicząca Komisji Oświaty.  

Protokółował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni:  

Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności 

Osoby spoza Komisji: wg załączonej listy obecności 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej w Geniuszach. 

4. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Sokółka za rok 2024 r. 

5. Wolne wnioski. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad. 

Dyrektor OPS Marta Półtorzycka złożyła wniosek o dodanie do porządku obrad punktu: 

„Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzkie i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.”. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie wniosek. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie porządek obrad. 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej w Geniuszach. 

4. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Sokółka za rok 2024 r. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzkie i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

6. Wolne wnioski. 

 



Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie protokół z 

poprzedniego posiedzenia. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole 

Podstawowej w Geniuszach. 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Sidor – Żemajduk – kierownik Referatu Oświaty. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 4 

Ocena Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Sokółka za rok 2024 r. 

Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor OPS Marta Półtorzycka. 

Brak pytań. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym usługi sąsiedzkie i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor OPS Marta Półtorzycka. 

Radny Michał Tochwin zapytał czy do OPS dotarły jakieś informacje, że w naszym regionie 

mogą niedługo zostać rozmieszczeni imigranci. 

Dyrektor OPS Marta Półtorzycka powiedziała, że nie posiada na razie takich informacji. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 6 

Wolne wnioski. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołował        Przewodnicząca Komisji 

Bartłomiej Klim        Elżbieta Borowska 


